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Protokół nr LVIII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Świdnicy 

odbytej w dniu 10 października 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Świdnicy przy ul. Armii Krajowej 47 
 

Tematy sesji: 
• Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

 

Godzina rozpoczęcia obrad – 17.00 

Godzina zakończenia obrad – 17.05 
 

W sesji uczestniczyli: 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Świdnicy - (zgodnie z listą obecności, zał. nr 1): 

Wiceprzewodniczący Rady- Lech Bokszczanin, Józef Cygan, Przewodniczący Rady- Jan 

Dzięcielski, Wiceprzewodniczący Rady- Rafał Fasuga, Jan Jaśkowiak, Tomasz Kempa, 

Krzysztof Lewandowski, Ryszard Makowski, Danuta Morańska, Luiza Nowaczyńska, 

Andrzej Ora, Marcin Paluszek, Magdalena Rumiancew-Wróblewska, Zofia Skowrońska-

Wiśniewska, Aldona Struzik, Marcin Wach, Violetta Wiercińska, Władysław Wołosz, 

Wiesław Żurek. 

(Nieobecni: Wiceprzewodnicząca Rady - Joanna Gadzińska, Krzysztof Grudziński, Lesław 

Podgórski, Michał Zastawny) 
 

2. Zastępca Prezydenta Miasta- Szymon Chojnowski 

3. Sekretarz Miasta- Maciej Rataj 

4. Skarbnik Miasta- Kacper Siwek 

5. Zaproszeni Goście, m. in.: 

 -  Magdalena Urbańska-Malucha – Dyrektor Wydziału Edukacji 

 -  Przemysław Kondzior – Referat Obsługi Informatycznej 

    
 

PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Otwarcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad LVIII sesji Rady Miejskiej. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przedstawienie i podjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu. 

5. Zakończenie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej. 

______________________________                                                                                                                                                                        
 

Ad 1. Otwarcie LVIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski dokonał otwarcia LVIII sesji Rady Miejskiej       

w Świdnicy w dniu 10.10.2023 r., stwierdził quorum (18 radnych) i poinformował                   

o prawomocności obrad. 

_______________________________ 

Ad 2. Przedstawienie porządku obrad LVIII sesji Rady Miejskiej 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski przedstawił porządek obrad LVIII sesji Rady 

Miejskiej (zał. nr 2). Powiedział, że sesja zwołana została na wniosek Prezydent Miasta       
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(zał. nr 3) i poinformował, że poprawki do porządku obrad nie mogą być wprowadzone bez 

zgody wnioskodawcy.  
 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie porządek obrad 

LVIII sesji Rady Miejskiej: 
 

w głosowaniu: za - 18 , przeciw - 0 , wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych - zał. nr 4) 
 

porządek obrad został przyjęty. 

_______________________________ 
 

Ad 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków powołano Radnych: 
 

● Tomasz Kempa 

● Danuta Morańska 

● Luiza Nowaczyńska 
 

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie skład Komisji: 
 

w głosowaniu: za - 18, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych - zał. nr 5) 
 

skład Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty. 

_______________________________ 
 

Ad 4. Przedstawienie i podjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu. 
  

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu przedstawił Skarbnik Miasta Kacper Siwek     

(zał. nr 6). 
 

W sprawie projektu uchwały zabrali głos: 
 

Radny Krzysztof Lewandowski – Pan Skarbnik raczył nie wspomnieć, że pieniądze przyszły 

od Ministra Edukacji Pana Przemysława Czarnka, z rządu Polskiego, to są kolejne pieniądze, 

Drodzy Nauczyciele, to są pieniądze ekstra, które dostaniecie z okazji Dnia Nauczyciela, i to 

są kolejne pieniądze, które w tym miesiącu nas samorząd otrzymał, bo dwa tygodnie temu 

Pani Prezydent, której dzisiaj nie ma, odebrała promesę na 19 milionów złotych dla naszego 

samorządu. To trzeba zaznaczać, że to jest wartość dodana.    
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski – zapytał Skarbnika, czy 19 milionów 

wpłynęło na konto. 
 

Skarbnik Miasta Kacper Siwek – odpowiedział, że z tego co wie, to jeszcze nie.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski – powiedział, że to w takim razie pieniądze 

kartonowe. 
 

Radny Krzysztof Lewandowski – odpowiedział, że promesa to obietnica. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Rafał Fasuga – Panie Radny, jak zwykle odzywa się Pan               

w tematach oświaty, o których nie ma Pan zielonego pojęcia. Ochłap rzucony przez 

Ministerstwo nauczycielom zamiast regularnej podwyżki to jest wstyd dla Pana Ministra, dla 

całego tego rządu, systemu, który prezentują.  
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Wiceprzewodniczący Rady Lech Bokszczanin – chciałbym podkreślić, że w niedzielę mamy 

wybory i pieniądze wpływają do nas w przeddzień wyborów, także może organizujmy 

wybory co miesiąc i wtedy Świdnica w końcu będzie dostawała środki, tak jak inne gminy, 

częściej.   
 

Radny Wiesław Żurek – po raz kolejny chciałbym powiedzieć, że rząd nic nie daje bo rząd 

nie ma własnych pieniędzy. Rząd daje to, co nam wcześniej zabrał, ewentualnie ma prawo 

wydrukować pieniądze i prawdopodobnie wydrukował te pieniądze i te pieniądze zostały na 

ten cel przeznaczone. Rząd nie ma żadnych swoich pieniędzy, rząd nic nie daje.  
 

Radny Krzysztof Lewandowski - do Wiceprzewodniczącego Pana Fasugi - Pan myśli, że jak 

Pan pełni funkcję dyrektora szkoły to tylko Pan się na oświacie zna, otóż nieprawda Panie 

Dyrektorze. Moich czterech synów chodziło do szkół świdnickich, byłem przewodniczącym 

rady rodziców, byłem przewodniczącym rady szkoły przez wiele lat i mam swój udział          

w edukacji świdnickiej, proszę o tym pamiętać.    
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu: 
 

w głosowaniu: za - 18, przeciw - 0, wstrzymało się - 1, 

(imienny wykaz głosowania radnych – zał. nr 7) 
 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

_______________________________ 
 

Ad 5. Zakończenie LVIII sesji Rady Miejskiej w Świdnicy 
 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Jan 

Dzięcielski zamknął obrady słowami - „zamykam LVIII sesję Rady Miejskiej w Świdnicy”. 
 

Przebieg obrad zarejestrowano na płycie CD przechowywanej w Biurze Rady Miejskiej, która 

stanowi integralną część protokołu. 
 

Na tym protokół zakończono.    

Protokołowała:         

    Anna Stodółkiewicz      PRZEWODNICZĄCY RADY 
..................................................... 

       / Anna Stodółkiewicz /       Jan Dzięcielski 

 

Świdnica, dnia 10.10.2023r.             


